

## **Influenza**

**Madagascar (5 October 1992).**<sup>1</sup> Influenza A(H3N2) viruses have been isolated almost every month since the

---

<sup>1</sup> See No. 27, 1992, p. 203.

## **Grippe**

**Madagascar (5 octobre 1992).**<sup>1</sup> Des virus grippaux A(H3N2) ont été isolés presque chaque mois depuis le début de l'année. Plusieurs

---

<sup>1</sup> Voir N° 27, 1992, p. 203.

beginning of the year. Several isolates were obtained from cases during outbreaks in paediatric hospitals in Antananarivo in July 1992.

**Malaysia** (October 1992).<sup>1</sup> Local outbreaks occurred among the general population at the end of 1991 and again during the period June to September 1992. Influenza A and influenza B viruses were isolated in both periods, some from cases of viral pneumonia. A few isolates from the outbreaks at the end of 1991 have been further typed as influenza A(H1N1).

<sup>1</sup> See No. 51/52, 1992, p. 384.

isolements ont été obtenus parmi des cas survenus lors de flambées dans des hôpitaux pédiatriques à Antananarivo en juillet 1992.

**Malaisie** (octobre 1992).<sup>1</sup> Des flambées locales se sont produites parmi la population générale à la fin de 1991 et à nouveau de juin à septembre 1992. Des virus grippaux A et B ont été isolés pendant ces deux périodes, certains parmi des cas atteints de pneumonie virale. Quelques isolements obtenus lors des flambées de la fin 1991 ont été encore caractérisés comme étant des virus grippaux A(H1N1).

<sup>1</sup> Voir N° 51/52, 1992, p. 384.

### Renewal of paid subscriptions

To ensure that you continue to receive the *Weekly Epidemiological Record* without interruption, do not forget to renew your subscription for 1993. This can be done through your sales agent. For countries without appointed sales agents, please write to: World Health Organization, Distribution and Sales, 1211 Geneva 27, Switzerland. Be sure to include your subscriber identification number from the mailing label.

The annual subscription rate will remain unchanged, at S.Fr. 170.

### Renouvellement des abonnements payants

Pour continuer de recevoir sans interruption le *Relevé épidémiologique hebdomadaire*, n'oubliez pas de renouveler votre abonnement pour 1993. Ceci peut être fait par votre dépositaire. Pour les pays où un dépositaire n'a pas été désigné, veuillez écrire à l'Organisation mondiale de la Santé, Service de Distribution et de Vente, 1211 Genève 27, Suisse. N'oubliez pas de préciser le numéro d'abonnement figurant sur l'étiquette d'expédition.

Le prix de l'abonnement annuel demeure inchangé, à Fr.s. 170.